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Abstract (en)
1. A typewriter or similar office machine having a disc-shaped character carrier mounted on a carriage and having a device preventing the
entanglement of a colour ribbon, which is guided parallel to the plane of typing with the aid of ribbon guides and which can be brought into the
printing region, with the disc-shaped character carrier, characterised in that a thin taut protection strip (35) is fixed to the carriage (3) below the
printed line and between the disc-shaped character carrier (5) and the part of the ribbon (15) which is guided parallel to the plane of typing and
has a continuous guide edge (73) by means of which the radial character arms (9) of the character carrier (5), which are not yet in their operating
position, may be urged out of the region of the ribbon plane.

Abstract (de)
Bei Schreib- oder ähnlichen Büromaschinen mit einem scheibenförmigen Typenträger ist eine Einrichtung zum Verbinden des Verhakens
eines mittels Farbbandgabeln parallel zur Schreibebene geführten und in den Bereich der Abdruckstelle bringbaren Farbbandes mit dem
scheibenförmigen Typenträger vorgesehen. Zwecks Verhinderung von Störungen beim Typenabdruck oder auch beim Korrekturvorgang ist ein
dünner Schutzstreifen (35) unterhalb der Druckzeile zwischen dem scheibenförmigen Typenträger (5) und dem parallel zur Schreibkontrolle
geführten Teil des Farbbandes (15) gespannt angeordnet. Der Schutzstreifen (35) weist außerdem eine Mittenmarkierung (61) und
Zeilenmarkierungen (59) an dessen Oberkante (57) auf.
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